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旅客託運寵物行李申告書
Passenger Name旅客姓名：__________________ Flight No. / Date航班/日期:____________________    
	This is to certify that (check appropriate box): 本人已確認下列屬實(勾選下列項目):

Kind of Animal(s)動物種類:
Species (description/names) 品種
Number of Package(s) 件數
Age 年齡
· The animal is in good health and proper condition for carriage by air, pregnant animals and animals younger than 10 weeks will not be accepted for carriage.
動物健康狀態良好適合搭機，且未有懷孕或是年齡未滿10週之狀況。
· You plan to travel with your pet, you will be responsible for providing valid health and vaccination certificates in addition to other documents that may be required by countries of departure, transit or entry.各國對動物的輸出、入規定不同，請於出發前旅客需清楚瞭解相關規定，已備有欲攜帶寵物的健康證明、檢疫證明及行程上出、入境或過境國家的許可。
· Prepare sufficient food and water in the container since the animal cannot be fed during the flight and at transit areas.
由於在航行中及轉機區域無法餵食寵物，請於寵物籠內準備充分的食物及飲水。
· The animal container door and structures are rigid enough to prevent the animal escaping through gaps at seams or joints and with only one door for the animal(s) to enter/exit. Each animal contained in the container have enough space to turn about normally while standing, to stand and sit erect, and to lie in a natural position., comply with International Air Transport Association (IATA) standard container.
籠子的門與結構應堅固牢靠且僅有一個寵物門供寵物進出，不致使動物從縫隙或籠子接縫處逃脫。籠子空間大小足以讓寵物舒適的轉身、站立或躺下，並符合國際航空運輸協會(IATA)規格標準。 
· The animal(s) before travel has (have) been appropriately acclimatized.
動物已於啟程前充分具備航程適應性。 

Note: Acclimatization – Adaptive response to stress in captive condition, to cold or warm environment inherent to the carriage by air. 
註：適應性－即動物已適應於籠內行動受限之環境，並適應空運途中可能產生之高低溫環境。
· As it is may not be detected by airline staff on the health condition of the animal is suit for air travelling or adopting the rapid temperature changing, and the animal behavior cannot be controlled during transportation, although the checked pet meets the above mentioned requirements, in case of any injury or mortality not caused by normal handling being conducted by airline, the airline is not liable for the compensation due occurred
由於動物自身健康狀況是否適應環境與氣溫變化航空公司人員無法得知，另動物於載運過程中之行為航空公司亦無法控制，貴客寵物雖符合本申告書陳述條件，然若非航空公司運送疏失而造成寵物傷損，航空公司將免除相關賠償責任。
I HAVE READ THE ABOVE INFORMATION AND HAVE MADE A TRUTHFUL DECLARATION.

我已經閱讀以上資訊並已屬實申報。
Passenger signature (旅客簽署)                       / Date(日期)：                                         
LZ-0008


